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Zápis z jednání 
Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 

č. 2/2015 konaného dne 12. února 2015 
 
Přítomni: 

1. Kovanda Bohumil 7. Křivánek Roman 

2. Hájek Otto  8. Pátek Radek 

3. Máca Stanislav  9. Feldbabel Vít 

4. Ležáková Zuzana  10. Jirků Ladislav (předseda) 

5. Bičík Lukáš  11. Fabeš Roman 

6. Brož Ladislav 12. Ubr Kamil (tajemník) 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Nejedlá Dagmar (místopředsedkyně)  2. Ptáček Jaroslav 

 
Hosté: 

1. Fialová Jana (členka rady kraje) 2. Vlachová Alena (OŠMS) 

 
Program jednání: 
 
1. Zahájení jednání; 

2. Schválení programu a zápisu; 

3. Informace o bodech projednaných v radě kraje; 

4. Informace o schváleném rozpočtu kapitoly Školství, mládeže a sportu na rok 2015;  

5. Informace o schválených grantových programech z Fondu Vysočina na rok 2015 z oblasti 
školství, mládeže a sportu; 

6. Diskuze a různé; 

7. Závěr. 

 
 

1. Zahájení jednání 
Ladislav Jirků, předseda Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje 
Vysočina (dále jen „VVVZ“) přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů 
konstatoval, že VVVZ je usnášeníschopný.  
 

2. Schválení programu a zápisu 
Předseda přednesl návrh programu, který byl 12 hlasy schválen. K zápisu z minulého jednání 
nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 
3. Informace o bodech projednaných v radě kraje  

Kamil Ubr podal informace o materiálech odboru školství, mládeže a sportu projednávaných 
na zasedání Rady Kraje Vysočina č. 2/2015, 3/2015, 4/2015 a 5/2015 konaných v období 
od 13. 1. 2015 do 10. 2. 2015. Podrobnější informace o projednávaných materiálech lze získat na: 
http://extranet.kr-vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=rada 
 
 
 

http://extranet.kr-vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=rada


 

Číslo jednací: KUJI  15796/2015 SH 

 Číslo stránky 2 

Usnesení 05/02/2015/VVVZ 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
informace dle materiálů projednávaných v Radě Kraje Vysočina. 
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdržel) 
 

4. Informace o schváleném rozpočtu kapitoly Školství, mládeže a sportu na rok 2015 
Alena Vlachová uvedla, že o návrhu rozpočtu byli členové VVVZ seznámeni na říjnovém zasedání 
loňského roku. Takto navržený rozpočet byl zastupitelstvem kraje schválen.  
Dále přítomné seznámila se závaznými ukazateli rozpisu rozpočtu pro příspěvkové organizace 
v oblasti školství na rok 2015. 
 
Kamil Ubr informoval o doplňujících návrzích do rozpočtu kraje zastupitelstva kraje 

 Dofinancovávat z krajského rozpočtu asistenty pedagogů  

 Finanční navýšení u základních uměleckých škol (přítomní diskutovali o změně zákona 
250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, účinné ode dne 20. února 
2015. Novela zásadně ovlivní dotační systém Kraje Vysočina). 

 Návrh na podporu talentů na základě dotačního programu. Nyní je připravován program 
na podporu vysokoškolského vzdělávání v partnerských regionech. 

 
Usnesení 06/02/2015/VVVZ 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
Informace o schváleném rozpočtu kapitoly Školství, mládeže a sportu na rok 2015. 
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdržel) 
 

5. Informace o schválených grantových programech z Fondu Vysočina na rok 2015 
z oblasti školství, mládeže a sportu 

Kamil Ubr informoval, že pro rok 2015 byly dne 27. ledna 2015 zastupitelstvem kraje vyhlášeny 
čtyři grantové programy (3 tradičně, nově Tábory 2015). 

- Sportujeme 2015 (alokace 1,8 mil. Kč) 
- Sportoviště 2015 (alokace 3 mil. Kč) 
- Jednorázové akce 2015 (alokace 1,2 mil. Kč) 
- Tábory 2015 (alokace 0,8 mil. Kč) 

 
Podrobné informace na: http://extranet.kr-
vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=zastupitelstvo_materialy&zastupitelstvo=1&rok=2015 
Kamil Ubr podotkl také novelu zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů, účinné ode dne 20. února 2015. O změnách je nyní jednáno s právním oddělením. 
 
Usnesení 07/02/2015/VVVZ 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
Informace o schválených grantových programech z Fondu Vysočina na rok 2015 z oblasti školství, 
mládeže a sportu. 
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdržel) 
 

6. Diskuze a různé 
 
Návrh změn v rejstříku škol a školských zařízení 
Kamil Ubr okomentoval návrh změn do rejstříku škol a školských zařízení s účinností 
od 1. 9. 2015, dle podkladového materiálu http://extranet.kr-
vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=rada_materialy_detail&id=25508 , který byl projednáván 
na zasedání Rady Kraje Vysočina. 

http://extranet.kr-vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=zastupitelstvo_materialy&zastupitelstvo=1&rok=2015
http://extranet.kr-vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=zastupitelstvo_materialy&zastupitelstvo=1&rok=2015
http://extranet.kr-vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=rada_materialy_detail&id=25508
http://extranet.kr-vysocina.cz/samosprava/index.php?akce=rada_materialy_detail&id=25508
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Žádosti byly podány příspěvkovými organizacemi: 

- Základní škola a Praktická škola, U Trojice 2104, Havlíčkův Brod 
- Střední škola obchodní a služeb SČMSD Žďár nad Sázavou, s.r.o. 
- Střední škola řemesel a služeb Moravské Budějovice 
- Gymnázium, Střední odborná škola a Vyšší odborná škola Ledeč nad Sázavou 
- Vyšší odborná škola a Střední průmyslová škola Žďár nad Sázavou 

 
Usnesení 08/02/2015/VVVZ 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
návrh změn v rejstříku škol a školských zařízení. 
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdržel) 
 
Ladislav Jirků se dotázal, zdali v souvislosti s demografickým vývojem a trendy nastal posun 
ve snížené poptávce o domovy mládeže a zvýšeném zájmu o ubytování na privátech. Kamil Ubr 
reagoval, že takový posun zaznamenán není, ze strany rodičů o zajištění celodenních služeb 
domova mládeže zájem přetrvává. Alena Vlachová doplnila, že s ohledem na snížení počtu žáků 
na školách není úbytek žáků v domovech mládeže ve vyšší míře zaznamenán. 
Dále přítomní diskutovali o podmínkách a ceně ubytování. 
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 5. března 2015 v zasedací místnosti sídla 
Krajského úřadu Kraje Vysočina. 
 
 

7. Závěr 
Ladislav Jirků, předseda VVVZ, poděkoval všem přítomným a ukončil jednání. 
 
 
 
 
 
PaedDr. Ladislav Jirků 
Předseda Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
 
 
 
 
 
RNDr. Kamil Ubr 
tajemník Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
 
Zpracovala a zapsala: Zuzana Škrdlová dne 12. února 2015 


